
 

 

PROTOKOLL fört vid styrelsemöte med Naturbruksskolornas förening 

Tid och plats: 16oktober 2024 kl. 08.30 – 11.00 på Krusenbergs Herrgård 

Styrelse, deltagare:  
Mimmi Andersson, Gran 
Peter Nyman, Svenljunga (medverkade digitalt) 
Anna Giljam Nilsson, Real Gävle 
Hampus Frank, Önnestad 
Anneli Gunnars, Älvdalen 
Anette Larsson, Himmelstalund 
Börje Andersson, Ösby 
 

Suppleanter, deltagare: 
Marie Poldahl, Strömma (medverkade digitalt) 
Hans Stenberg, Dille Gård & Berga (medverkade 
digitalt) 
Lotta Persson, Stiernhöök (suppl.) 
 
Adjungerade: Charlotta Rydberg 
 
 

 
Fysiskt styrelsemöte på Krusenbergs Herrgård  
 
Dagordning 
 
§15 Mötets öppnande  

Ordförande Mimmi öppnar mötet  
 

§ 16 Val av sekreterare och justeringsperson 

Beslut  

att Lotta Rydberg väljs till sekreterare  

samt att Anette Larsson väljs till justeringsperson.  
 

§ 17 Godkännande av dagordning 

Beslut: 

att godkänna dagordningen  
 

§18 Föregående protokoll 27/5 (KSLA) 

Lotta går igenom föregående protokoll. Inget att tillägga  

 

§19Ekonomin och medlemsläget (öppna räntebärande konto. Ryssby meddelat utträde. Peter, Maria) 

Alla skolor utom Jälla, Marina, GGC har betalat. Maria påminner de som inte har betalat. Föreningen har 
2,8 miljoner på kontot. Styrelsen diskuterar ekonomihantering. Önskan är att digitalisera processen med 
ett delat ansvar mellan kassör och kanslichef. Mimmi, Annelie och Peter har fortsatt attesträtt.  

 

Beslut  

att kansliet tar fram ett förslag på formulering av attestordning (behövs till redovisning av projekt via 
Skolverket) 



 

 

att även ta fram ett förslag på mer digital hantering av föreningens ekonomi där kassör och kanslichef har 
ett delat ansvar.  

 

Diskussion kring att Ryssby har meddelat utträde. Styrelsen diskuterar olika strategier kring 
medlemshantering.  

Beslut 

att inte ge Ryssby anstånd för medlemsavgiften  

 

§ 20 Nya medlemmar 

Samtliga förslag på nya medlemmar har bedrivit verksamhet i tre år. 

Beslut 

att godkänna Nifsarp, REAL Borlänge, REAL Karlstad och REAL Växjö.  

att kansliet lägger upp skolorna på hemsidan och skickar välkomnande brev till respektive rektor.  

 

§ 21 Datum digitalt årsmöte 2025  

Beslut 

att datum för årsmötet 2025 blir tisdag 18 mars kl 13:00-15:00 + därefter ett kort konstituerande 
styrelsemöte.  

att kallelse skickas ut enligt föreningens stadgar (senast 4 veckor innan årsmötet).  

 

Styrelsen fortsätter att diskutera §26 Datum framöver  

 

Beslut 

att hålla ett digitalt styrelsemöte torsdag 5 december. kl. 10:00-12:00. 

att hålla ett digitalt styrelsemöte onsdag 5 februari, kl. 13:00-17:00 (tills vi är klara).  

att hålla ett digitalt styrelsemöte kl. 13:00-16:00 den 1 april.  

att hålla ett fysiskt styrelsemöte planeras till tisdag 13 maj.  

 

Sedan tidigare har styrelsen beslutat att Rikskonferens 2025 blir den 8–10 april 

 

§22 Kommunikationsgruppen- strategi framåt 

Lotta och Hampus drar bakgrunden till punkten. Syftet med kommunikationsgruppen är inte helt tydligt. 
Kan sägas vara tre olika arbetsgrupper. SYV, marknadsföring och marknadsförare. Styrelsen diskuterar 
vad som är syftet med kommunikationsgruppen. Styrelsen diskuterar instagram-kontot. Hur vårdar vi vårt 
varumärke. Vad är det unika med Naturbruk.se? 

Beslut  



 

 

att tillsätta en arbetsgrupp bestående av Hampus Frank och Charlotta Rydberg som ser över syftet med 
kommunikationsgruppen.  

att arbetsgruppen utreder hur föreningen kan verka för att uppdatera ”motsvarandelistan” tillsammans 
med SLU  

att arbeta för utökad samverkan med SLU och JobbaGrönt  

samt att pausa Instagramkontot på obestämd framtid  

 

 §23 Rapporter  

 

Se bilaga rapporter 

 

§24 Beslut om nytt arbetssätt och kriterier för UngUllbagge + beslut om ny ansökan till Skolverket  

 

Beslut  

att kanslichef tillsammans med SLU tar fram en ny ansökan till Skolverket.  

att kanslichef jobbar vidare på kriterier till UngUllbaggestipendiet 

att beslut om tillvägagångssätt för nomineringsprocessen bordläggs till mötet i december.  

 

Förslag finns på att ta fram ett marknadsföringsmaterial i form av en plansch som kan sättas upp på 
skolorna.  

 

§25 Övriga frågor  

Sveriges Grisföretagares förfrågan. Diskuteras utifrån Bilaga 1.  

Worlsdkill. Bilaga 2 och 3. En infekterad fråga. Ska föreningen gå in och ta branschens uppgift?  

Förfrågan från Lst Skåne, bilaga 4.  

 

Beslut  

att hänvisa Sveriges grisföretagare till Per Fermvik alt för vidare diskussion med ordförande Mimmi 
Andersson. Alternativt att Sveriges grisföretagare tar kontakt med sina lokala programråd.  

att hänvisa Worldskill till Gröna Arbetsgivare och Trädgårdsanläggarna.  

att föreningen och styrelsens fokus blir att få i gång mer tävlingar  

samt att Lotta svarar Hugo på Lst att ta kontakt med skolorna i region Skåne  

 

 

Övrig fråga 1 



 

 

Fråga från Anette om varför inte Naturkunskap 2 och Biologi 2 syns på betyget. Många elever vet inte att 
de har dessa kurser.  

Beslut 

att Anette tar frågan vidare till Per Fermvik  

samt att Anette kommer med förslag på lämplig text till betygsdokumentet  

 

Övrig fråga 2  

Enligt stadgarna är det endast rektorer som får vara ledamöter i styrelsen.  Här behöver vi få till en 
stadgeändring. Förslag är att byta till ”skolledande funktion”.  

 

Beslut 

att Mimmi och Lotta formulerar nytt förslag   

 

§26 Datum framöver  

Se under §21 

 

§27 Avslut  

Ordförande tackar för mötet.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


